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Transport buitenlandse kalfjes naar Vlaanderen  -  Dierenwelzijn

Ieder jaar komen er vanuit het buitenland jonge kalfjes naar Vlaanderen. Vaak gaat het 
transport van die dieren per vrachtwagen. Dat leidt ertoe dat de dieren soms tientallen 
uren onderweg zijn. Die lange transporttijd geeft veel stress bij kalfjes.

1. Hoeveel kalfjes zijn er vanuit het buitenland in de periode 2017-2020 naar 
Vlaanderen gebracht? Graag overzicht per jaar en per land van herkomst.

2. Hoe zijn deze kalfjes naar Vlaanderen gebracht? Per boot, per vrachtwagen, per 
vliegtuig? Graag overzicht per transportmiddel.

3. Hoeveel kalfjes zijn tijdens het transport overleden? Graag overzicht per 
transportmiddel.

4. Hoeveel controles door de dienst Dierenwelzijn hebben er plaatsgevonden in de 
periode 2017-2020? Graag overzicht per transportmiddel en per jaar.

5. Hoeveel pv’s zijn er opgemaakt in de periode 2017-2020, in verband met het niet 
naleven van het welzijn van de kalfjes? Graag overzicht per jaar, met de vermelding 
van de herkomst van de kalfjes.



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 600 van 4 maart 2021
van ELS STERCKX

1. In bijlage bevindt zich een overzicht van het aantal ongespeende kalveren dat in de 
afgelopen jaren in Vlaanderen werd binnengebracht vanuit andere EU-lidstaten.

2. Deze transporten verlopen per vrachtwagen. Bij transporten vanuit overzeese landen, 
zoals Ierland, zit hier ook een stuk transport per ferry bij.

3. Hier zijn geen gegevens over beschikbaar.

4. Het is moeilijk om op deze transporten controle uit te voeren aangezien niet geweten 
is waar en wanneer deze precies zullen aankomen. Op de kalververzamelcentra, wat 
de eindbestemming is van een groot deel van deze transporten, wordt wel regelmatig 
controle uitgevoerd door het FAVV, waarbij ook dierenwelzijn wordt meegenomen.

Aantal ingevulde checklists over dierenwelzijn op kalververzamelcentra door het 
FAVV:

2017: 7
2018: 8
2019: 7
2020: 6

Er werden hierbij geen overtredingen vastgesteld.

5. Er werden tijdens deze periode geen pv’s opgesteld voor overtredingen betreffende 
het transport van ongespeende kalveren.

BIJLAGE

Transporten ongespeende kalveren

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=12373

